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Vragen van het lid Bisschop (SGP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het sombere toekomstperspectief voor de slateelt 
(ingezonden 27 oktober 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat slatelers vrezen voor de toekomst 
vanwege het wegvallen van gewasbeschermingsmiddelen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de groenteteelt een belangrijke bijdrage levert aan 
voedselzekerheid en gezonde voeding en derhalve toekomstperspectief moet 
hebben? 

Vraag 3
Hoe waardeert u de constatering dat door het wegvallen van zaadcoating 
enkele keren per teelt volvelds middelen gespoten moeten worden ter 
bestrijding van bladluizen? 

Vraag 4
Hoe kan de slateelt overeind blijven als én zaadcoating verboden blijft én 
effectieve, alternatieve middelen geen nieuwe toelating krijgen? 

Vraag 5
Bent u voornemens ervoor te zorgen dat er een vrijstelling voor zaadcoating 
komt als effectieve, alternatieve middelen wegvallen? 

Vraag 6
Hoe waardeert u de constatering dat gewasbeschermingsmiddelen nodig zijn 
om aan de hoge kwaliteitseisen van afnemers, retail en consumenten te 
voldoen? 

Vraag 7
Welke mogelijkheden ziet u om ervoor te zorgen dat kwaliteitseisen van 
afnemers zo bijgesteld worden dat minder gewasbeschermingsmiddelen 
nodig zijn? Neemt u dit aspect mee bij het opstellen van een landbouwak-
koord?

1 Food&Agribusiness, 26 oktober 2022 «Zonder bladluizenmiddel geen perspectief».
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